
THE UTD TOP BUSINESS SCHOOL RESEARCH RANKINGS (2013-2019): 

Faculty of Business of Lingnan University ranks 21st in the Greater China and 

247th in the World 
 

 

According to the number of publications in UTD 24 top business journals during the 

statistical period from 2013 to 2019, Faculty of Business of Lingnan University (LUFB) 

ranks 247th in the world and 21st in the Greater China. Although LU is the smallest among 

the eight statutory public universities in Hong Kong and the LUFB is in operation on a small 

scale (with only around 50 research-track, tenure-track and tenured faculty members), the 

Faculty’s rank is still higher than many large-sized/well-known business schools in the world. 

This indicates that the LUFB has achieved the international research excellence. 

 

The LUFB was accredited by AACSB—the world’s oldest business school accreditation 

body—in 2011 and has also established the Beta Gamma Sigma branch. In the past decade, 

the LUFB has continuously made remarkable achievements in academic research. The faculty 

members have published their papers in most of the UTD 24 top business journals such as 

Academy of Management Journal, Journal of Accounting and Economics, Journal of 

Consumer Research, Journal of Marketing, Journal of Marketing Research, Management 

Science, Manufacturing & Service Operations Management, Operations Research, 

Production and Operations Management, The Accounting Review, etc. Moreover, many 

publications from the LUFB have appeared in other (non-UTD 24, but also top) journals, 

which mainly include IISE Transactions, Journal of Financial and Quantitative Analysis, 

Journal of Management Information Systems, Journal of Management Studies, Journal of 

Risk and Insurance, Naval Research Logistics, Personnel Psychology, Review of Accounting 

Studies, among others.  

 

Sticking to the highest research standards in the world and devoting every effort to continuous 

improvement of research quality, the LUFB has successfully developed some high-level 

research centers and built a number of cohesive research teams in which the LUFB’s 

outstanding researchers and external collaborators have been working together on cutting-

edge business and interdisciplinary problems. The significant improvement of research 

performance has increased the LUFB’s visibility and impacts locally and abroad. It is 

believed that, in the near future, the LUFB can further improve its education quality and 

academic research strength, with an emphasis on delivering more quality research outputs and 

cultivating more high-end talents with international competitiveness.  

 

The UTD “Business School Research Ranking,” published by University of Texas at Dallas, 

is calculated based on the number of papers published in 24 top business academic journals 

and the contribution of authors by each university. For details, please refer to the official 

website (https://jindal.utdallas.edu/the-utd-top-100-business-school-research-rankings/). 

 

To learn more about the UTD top business schools research ranking (2013-2019), please scan 

the following QR code. 
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UTD 2013年-2019年全球商學院科研排名榜出爐 : 

 嶺南大學商學院位列大中華區第 21名，全球第 247名 

 

 

根據 2013-2019年在 UTD 24種國際頂級期刊上發表的論文數量統計，嶺南大學商學院

在全球排名第 247 名，在大中華區排名第 21 名。雖然嶺南大學是香港八所法定公立
大學中規模最小的一所，商學院的辦學規模亦很小(只有 50 名左右的科研軌教授和終

身制度下教授)，但其師資水準仍高於世界上許多大型/知名商學院。這項成就反映嶺南

大學商學院已經達到了國際一流的研究水準。 

 

嶺南大學商學院於 2011年首次獲得全球歷史最悠久的商學院認證機構 AACSB認證，

亦成立了 Beta Gamma Sigma分會。近十年，嶺南大學商學院在學術研究上不斷取得令

人矚目的成績。教學人員的論文絕大部分發表在 UTD 24 種國際頂級期刊上，譬如

Academy of Management Journal, Journal of Accounting and Economics, Journal of 

Consumer Research, Journal of Marketing, Journal of Marketing Research, Management 

Science, Manufacturing & Service Operations Management, Operations Research, 

Production and Operations Management, The Accounting Review等。此外, 嶺南大學商學

院的許多出版物亦出現在其他(非 UTD 24種國際頂級期刊，屬其他國際頂級)期刊,其中

主要包括 IISE Transactions, Journal of Financial and Quantitative Analysis, Journal of 

Management Information Systems, Journal of Management Studies, Journal of Risk and 

Insurance, Naval Research Logistics, Personnel Psychology, Review of Accounting Studies等。 

 

嶺南大學商學院秉承以國際最高學術標準，不斷提升學術品質，現已成功建立了多所

高水準的科研中心, 並形成了一批由優秀的研究人員和外部合作夥伴組成的具有凝聚力

的研究團隊，將在前沿的商業和跨學科問題上進行合作。科研水準的持續提高提升了

嶺南大學商學院在國內外的知名度和影響力。面向未來，嶺南大學商學院將進一步提

升辦學品質和學術研究實力，致力於為經濟持續發展培養更大規模、更具國際競爭力

的高端人才。 

 

UTD“商學院科研排名”，由 University of Texas at Dallas發佈，此項排名是根據各院校

在前五年期間，在二十四本主要商學頂尖學術期刊中發表的論文數量，以及作者貢獻

度進行計算。詳情請參考官網(https://jindal.utdallas.edu/the-utd-top-100-business-school-

research-rankings/ )。 

 

欲瞭解更多關於 UTD 2013年-2019年全球商學院科研排名詳情，請掃描如下二維碼： 
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